

# Affidavit of Financial Support

## 재정보증서 (财政保证书)

<b>Korean Name</b> (申请人韩国名字)	Family(Last) name	First name	Middle name(if any)
<b>English Name</b> (申请人英语名字)	Family(Last) name	First name	Middle name(if any)
<b>Date of Birth</b> (出生年月)		<b>Place of Birth</b> (出生地)	
<b>Gender</b> (性别)	<input type="checkbox"/> Male (男) <input type="checkbox"/> Female (女)	<b>Nationality</b> (国籍)	
<b>Marital Status</b> (婚姻状况)	<input type="checkbox"/> Single (未婚) <input type="checkbox"/> Married (已婚)	<b>Present Occupation</b> (职业)	
<b>Permanent Address</b> (永久住址)			
<b>E-mail Address</b> (通讯地址)			
<b>Telephone Number</b> (电话号码)	in Korea (韩国内)	in your own country (中国)	
	( ) - ( ) - ( )	( ) - ( ) - ( )	

You and your sponsor must provide for your educational and living expenses for the duration of your entire educational program at Dankook University. Also, educational and/or living expenses must be provided for your husband or wife and/or children who will be accompanying you.

Please attach a bank certification indicating that either you or your sponsor have at least KRW 20,000,000 for at least a period of one month in your or your sponsor's account.

在檀国大学滞留期间所需学费和生活费必须由学生本人或财政保证人承担,此外,如丈夫、妻子或子女在韩滞留也需承担相应教育和生活费用。此财政保证书须和银行存款证明一起提交。

银行存款证明为本人或财政保证人名义,韩币20,000,000以上或等值金额

If you are not paying for your own educational and living expenses, please indicate the person or organization who is paying for you.

如果本人不能保证在檀国大学的滞留费的话,请填写能够给予财政保证的人或机关。

Name (财政保证人 姓名)	
Relationship to Applicant (跟申请人关系)	
Occupation (职业)	
Address (地址)	
Telephone Number (电话号码)	

"I guarantee that the amount of KRW will be available for the above named applicant and/or husband or wife and/or children for the entire duration of this program."

本人必须承诺支付上述檀国大学申请人和家庭人员在檀国大学滞留期间所需费用。

Signature (签名) \_\_\_\_\_

Date (日期) \_\_\_\_\_